

Title (en)

Paper dispenser comprising a case that can be hung or placed on a table top

Title (de)

Blattverteiler mit einem Gehäuse, der aufgehängt oder auf eine Tischplatte gestellt werden kann

Title (fr)

Distributeur de feuilles comportant un boîtier qui est apte à être suspendu ou posé sur un plan de table

Publication

EP 1875839 A1 20080109 (FR)

Application

EP 07290699 A 20070606

Priority

FR 0652766 A 20060703

Abstract (en)

The distributor (10) has two suspension arms (14D, 14G) occupying active and inactive positions. The arms are provided detachable from a case (12). The arms have lower end portions (32D, 32G) comprising rods that are fixed in complimentary holes of the case, respectively, or the arms have holes in which the rods are fixed. The holes extend from portions (68D, 68G) of a surface of the case, where the portions are oriented towards a bottom with respect to a table plane, when the case is vertically supported on the plane.

Abstract (fr)

L'invention propose un distributeur (10) de feuilles (F) qui comporte un boîtier (12) qui est apte à être positionné sur une table pour distribuer des feuilles, et des bras (14G, 14D) qui permettent d'accrocher le boîtier (12) sous un support fixe (16), chaque bras étant susceptible d'occuper une position de suspension dans laquelle son tronçon inférieur (32G, 32D) est attaché au boîtier (12) et dans laquelle son tronçon supérieur (30G, 30D) est accroché sur le support fixe, et une position détachée du boîtier (12). Selon un mode de réalisation préféré, le tronçon inférieur (32G, 32D) de chaque bras de suspension (14G, 14D) comporte une tige (36G) qui est apte à être fixée dans un trou du boîtier qui débouche dans une portion de surface (68G, 68D) du boîtier qui, lorsque le boîtier (12) est en appui sur une table, est orientée vers le bas.

IPC 8 full level

A47K 10/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 10/38 (2013.01); **A47K 2010/3266** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 5897074 A 19990427 - MARINO JOHN J [US]
- WO 9808763 A1 19980305 - NUWAY CORP [US]

Citation (search report)

[XD] US 5897074 A 19990427 - MARINO JOHN J [US]

Cited by

US8657153B2; US8444007B2; USRE45809E

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1875839 A1 20080109; FR 2902989 A1 20080104; FR 2902989 B1 20100903

DOCDB simple family (application)

EP 07290699 A 20070606; FR 0652766 A 20060703